
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1185
Under henvisning til alm. del samrådsspørgsmål BC-BE bedes ministeren re-
degøre for, hvilken betydning det kan have for anmelder, hvis anklagemyndig-
heden (statsadvokaten) træffer afgørelse om nogle, men ikke alle politianmel-
delser om den samme sag, og med den begrundelse suspenderer efterforsk-
ningen for de politianmeldelser, der ikke er truffet afgørelse om for den pågæl-
dende sag, indtil anmelders klage over denne afgørelse er behandlet af Rigs-
advokaten. Herunder bedes ministeren redegøre for, hvor udbredt denne
praksis er hos statsadvokaterne, samt hvad ministeren vil foretage i den an-
ledning specielt i sager, hvor efterforskningen som følge heraf indstilles i næ-
sten 2 år eller længere, og i sager som omfatter krav fra anmelder om konfi-
skation af hælervarer fra de politianmeldte.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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